
Uznesenia návrhovej komisie 

k jednotlivým bodom programu riadnej „Konferencie ObFZ Michalovce“ dňa 16.2.2024 

  

  

 

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje týchto funkcionárov pracovného vedenia: 

Vladimír Čan (predseda ObFZ a riadiaci konferencie), Ján Špivák (podpredseda ObFZ), Jaroslav Pado (predseda RK 

ObFZ), Jozef Bali Jenčík (predseda ŠTK), Vladimír Lisák (predseda DK). 

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje týchto členov mandátovej komisie: predseda - 

Milan Marjov; člen - Róbert Mitník. 

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje týchto členov návrhovej komisie: predseda - 

Blažej Kačkoš; člen - Ján Vajda. 

 

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje týchto 2 overovateľov jej zápisu: predseda - 

Ján Ždiňák; člen - Štefan Horňák. 

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje program rokovania tak, ako je uvedený v 

pozvánke.  

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 berie na vedomie správu mandátovej komisie o účasti na 

konferencii a uznášania schopnosti konferencie. 

 

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 berie na vedomie správu o činnosti ObFZ za obdobie od 

1.7.2023 do 31.12.2023 a schvaľuje hospodárenie ObFZ za rok 2023. 

 

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 berie na vedomie správu revíznej komisie ObFZ za 

obdobie od 1.7.2023 do 31.12.2023. 

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 schvaľuje rozpočet ObFZ na rok 2024. 

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 vzala na vedomie udelenie ocenení (pamätný list, 

medaila) za dlhoročnú prácu pri rozvoji futbalu v rámci ObFZ MI pri príležitosti životných jubileí. 

 

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 vzala na vedomie informáciu o príprave jarnej časti 

sezóny 2023/2024 súťaží ObFZ.  

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 vzala na vedomie informáciu ohľadom transferov hráčov 

podľa novely RaPP.  

  

 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 vzala na vedomie diskusné príspevky pánov: 

 Eduard Belušák (predseda VK ObFZ) - ktorý sa vyjadril k poplatkom za správu ISSF v prípade ich 

schválenia na riadnej konferencii SFZ dňa 1.3.2024 v Poprade. 

 Vladimír Čan (predseda ObFZ) - ktorý ubezpečil členov konferencie ObFZ, že v prípade schválenia poplatku 

za správu ISSF, ObFZ poskytne príspevok FO-FK na zaplatenie poplatku pre hráčov mládežníckych družstiev. 

 Ján Špivák (podpredseda ObFZ) - ktorý informoval o zasadnutí VV VsFZ a potrebe vyplniť dotazník o 

vybavenosti štadiónov FO-FK pôsobiacich v súťažiach VsFZ. 
 Ján Vajda (člen konferencie ObFZ) - ktorý vyslovil názor, aby družstvá mužov ObFZ zaradené do KFL hrali 

od novej časti skupinovým spôsobom. 

 Ján Šimko (predseda RK ObFZ) - ktorý poukázal na štart hráčov z iných FO-FK v stretnutiach Vianočného 

turnaja ObFZ Michalovce žiakov v halovom futbale. 
 Riadna konferencia ObFZ Michalovce dňa 16.2.2024 uložila VV-u ObFZ vyhodnotiť túto na najbližšom 

zasadnutí VV ObFZ aj s riešením diskusných príspevkov.  

 

V Michalovciach 16.2.2024 

 

 

Za návrhovú komisiu: 

 

 predseda - Blažej Kačkoš     člen - Ing. Ján Vajda 

       Blažej Kačkoš          Ján Vajda 


